
Správa o činnosti SJF za rok 2022

XVIII. VALNÉ ZHROMAŽDENIE SJF
POPRAD, 18. APRÍLA 2023



Činnosť orgánov SJF  

• XVII. Valné zhromaždenie SJF 14. 6. 2022 vo Vígľaši –Pstruši

– nebolo uznášaniaschopné

• VZ per rollam 23. 6. – 4. 7. 2022

počet klubov celkom:          160

počet hlasujúcich klubov :  101

uznášaniaschopnosť:             63,12%

počet hlasov celkom:            677

hlasovalo: 479,  t.j.  70,75%     



Činnosť orgánov SJF  
• Schválenie kritérií talentovanej mládeže

• Schválenie Výročnej správy SJF a účtovnej závierky 2021

• Úpravy Stanov SJF – neschválené   (2/3 - 452 hlasov zo 479 t.j. 94,4%)

Zasadnutia predsedníctva SJF v r. 2022 sa uskutočnili 4 krát:

16. 2.  v Bratislave

4. 5.  v Bratislave

20. 9.  v Bratislave

8.11. v Bratislave 

Porady predsedníctva on-line.



Členská základňa SJF 2022

Registrované kluby: 162  (+3,2%)

Registrovaní členovia:                    2 048  (+2,4%)
nad 18 r.: 1 390   (+8,8%)
do 18 r.:          658   

Žiak JŠ nad 18 r.:    11
do 18 r.:    311

Registrované kone: 1 818 (+6,9%)

Športovci do 23 rokov:    486 (3 štarty) 



Hospodárenie SJF 2022 

Výnosy spolu:                            540 086,73 €

Príspevok zo štátneho rozpočtu:  145 093 €    (137 759 €,  +5,3%)

Členské príspevky klubov:   32 904 €

Licenčné poplatky koní:       57 102 € 

Členské príspevky jazdcov:  53 508 € 

Náklady spolu:                          518 052,44 €

Hospodársky výsledok:          + 22 080,86 €



Jazdecké školy

Cieľ – zreálnenie počtu športujúcich detí

Financovanie športovcov do 23 rokov:   42,60 €

Stanovisko MŠVVaŠ

Rovnaké podmienky – Registračný poriadok 2023





Zuzana Bačiaková vykonala skutočný akt solidarity, keď pomohla tímu zanietených a oddaných

športovcov v skokoch do výšky presťahovať sa na Slovensko po ich nútenom odchode z Ukrajiny, kde

museli utiecť z rodného mesta Poltova pred vojnou. Zuzana sa postarala o to, aby sa sedem mladých

skokanov a skokaniek, ako aj tri sprevádzajúce matky a štvormesačné dieťa cítili príjemne v

Bernolákove, na predmestí Bratislavy (SVK), kde sa postarala o to, aby sa nielen cítili bezpečne, ale

mohli aj naďalej študovať a trénovať, aby sa mohli sústrediť na svoj sen súťažiť a stať sa prvým tímom,

ktorý kedy reprezentoval Ukrajinu v medzinárodnom skoku do výšky. Toto poslanie sa im splnilo, keď

sa v dňoch 20. až 22. mája zúčastnili na súťaži One Star v Kaposvári (HUN). Povedala: "Mojím cieľom

je poskytnúť týmto dievčatám všetko, čo potrebujú na tréning, aby aspoň na pár hodín každý deň

zabudli na vojnu." Vaulterky sa v miestnej škole, v ktorej je momentálne ubytovaná skupina z Poltavy,

ako aj 40 utečencov z iných častí Ukrajiny, usadili do rutiny. Dievčatá začínali každý pracovný deň ráno

tým, že sa pripojili k online vyučovaniu so školou v Poltovej, čo im ponechalo zvyšok dňa na tréning v

miestnej jazdeckej škole a v školskej telocvični, ktorá má mechanického koňa a sudy.







Ďakujem za pozornosť.


	Snímka 1
	Snímka 2
	Snímka 3
	Snímka 4
	Snímka 5
	Snímka 6
	Snímka 7
	Snímka 8
	Snímka 9
	Snímka 10
	Snímka 11

